
 

 

REPUBLIKA HRVATSKA  

BRODSKO-POSAVSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA GORNJA VRBA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

 

KLASA: 021-05/14-01/3 

URBROJ: 2178/28-02-14-3 

Gornja Vrba, 12. lipnja 2014.. god. 

 
Zapisnik 

 
                 o radu 06. sjednice  Općinskog vijeća općine Gornja Vrba  odrţane 10. lipnja 2014. godine., s 

poĉetkom u 18,00 h u vijećnici općine Gornja Vrba. 

 

Sjednici nazoĉni ĉlanovi Općinskog vijeća općine Gornja Vrba: 

ZDRAVKO JURIĆ, DAMIR EMANOVIĆ, VLADIMIR TADIĆ , IVO KRAJINOVIĆ, JOSIP 
MARUNICA, TOMISLAV MARIJIĆ, PETAR PUTNIK, DRAGAN VULETA, KAZIMIR VULETA,  
JOSIP HRSKANOVIĆ, ŢELJKO LAĈIĆ i ŠIMUN MARTINOVIĆ. 

 Odsutan: IVAN PRIMORAC,   
 

Ostali nazoĉni: 

Ivan Vuleta, Općinski naĉelnik, Danijel Odobašić, Zamjenik općinskog naĉelnika, Marica 

Pavlović, proĉelnik Jedinstvenog upravnog odjela. Zapisnik vodi Lidija Resanović. 

 
  Nakon što je otvorio sjednicu Općinskog vijeća općine Gornja Vrba, predsjednik vijeća daje na 

usvajanje Zapisnik o radu sa 5. sjednice Općinskog vijeća na koji nije bilo primjedbi, te je isti 

većinom glasova usvojen. 

Potom na usvajanje daje predloţeni dnevni red. 

Općinski naĉelnik,  daje prijedlog za dopunu pod toĉkom 4. Razmatranje zamolbe ţupnika Ţupe 

Rušĉica nakon ĉega se pristupa glasovanju. Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je za 

sjednicu jednoglasno utvrĊen slijedeći: 

                                                
D N E V N I   R E D 

      
     - Aktualni sat – 

 

1. Prijedlog  Odluke o usvajanju godišnjeg  obraĉuna Proraĉuna općine Gornja Vrba za 2013.godinu; 

2. Prijedlog  Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja na dan 31.12.2013.godine; 

3. Prijedlog  Programa utroška sredstava ostvarenih od prodaje i zakupa poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu RH za 2014.godinu; 

4. Razmatranje zamolbe ţupnika Ţupe Rušĉica Prijedlog  Odluke o usvajanju godišnjeg  

obraĉuna Proraĉuna općine Gornja Vrba za 2013.godinu; 

 

- Aktualni sat 

 

Vijećnik Kazimir Vuleta, pita za nastavak radova na kanalizaciji. TakoĊer pita plaća li Pevec 

komunalnu naknadu za svoj prostor. 



Općinski naĉelnik, odgovara da je na tri mjesta do sada bilo potrebno izvršiti sanaciju odvodnje, 

što je uz pomoć Ministarstva i uĉinjeno. Nastavlja se daljnje snimanje od strane Vodovoda, prije 

ĉega su se okna morala ispumpati od vode i blata. Ostalo je za snimiti od V. ţrtava kbr.138 prema 

Rušĉici, Firovu ulicu i Borevkovićevu ulicu. Mora se  izvršiti spajanje s rušĉiĉkim dijelom 

kanalizacije koju je radio Osijek koteks. Potom će se ići na tehniĉki pregled.   

Proĉelnica JUO, Marica Pavlović, odgovara da je zgrada Peveca u vlasništvu  Hypo banke koja 

plaća komunalnu naknadu. 

Vijećnik Ivo Krajinović, zamoljen od stane Josipa Matanovića, obrtnika iz Gornje Vrbe, pita 

naĉelnika tko je izvodio radove na bivšoj školi, jer mu je reĉeno da poslove opet dobivaju firme 

izvan Vrbe. 

Općinski naĉelnik, odgovara da je ugovor za sanaciju fasade na staroj školskoj zgradi potpisan sa 

firmom Gorana Duspare koja je iz Gornje Vrbe. Njegovi daljnji postupci nisu u nadleţnosti 

općine. 

Vijećnik Josip Hrskanović, pita ima li Matanović Zvonko suglasnost za odlaganje graĊevinskog 

materija na zemljištu zoni. TakoĊer ga zanima što je s natjeĉajem za izgradnju Brkićeve ulice, te 

zašto se radi asfalt prije izvoĊenja prikljuĉaka na kanalizaciju, jer će se u suprotnom morati rezati 

i što je ove godine s javnim radovima. 

Općinski naĉelnik, odgovara da Zvonko Matanović odlaţe graĊevinski materijal na svoje 

zemljište, za što mu ne treba suglasnost. Što se tiĉe Brkićeve ulice, od prošle vlasti su naslijeĊena 

dva projekta za ceste kojima je isticala graĊevinska dozvola, te se općina prijavila na natjeĉaj za 

sufinanciranje u Ministarstvu regionalnog razvoja. Nastojalo se okonĉati natjeĉaj do isteka 

valjanosti dozvole i zapoĉeti s radovima, no meĊutim u meĊuvremenu je stigla obavijest da 

nismo prošli na natjeĉaju, a budući općina nije u mogućnosti sama financirati izgradnju ceste , 

natjeĉaj je poništen. 

Zamjenik naĉelnika, Danijel Odobašić, naglašava da je kod donošenja Programa gradnje 

komunalne infrastrukture na prethodnoj sjednici o svemu upoznao Općinsko vijeće. 

Vijećnik Josip Hrskanović, pita moţe li se s ponuditeljem dogovoriti obroĉna otplata da dozvola 

ne propadne. 

Općinski naĉelnik, odgovara da je u tijeku izrada projektne dokumentacije za nogostup u Ulici 

108. brigade, što je svakako prioritet i moglo bi se do kraja godine završiti. Što se tiĉe javnih 

radova , više  ne postoji model u kojem Zavod za zapošljavanje financira 100% bruto plaću za 

nezaposlene prijavljene dulje od tri godine. Bila je najavljena mogućnost da se uposli pet ljudi 

zbog nedavnih poplava na sanaciji kanalske mreţe, no meĊutim cijela naša ţupanija je odbijena. 

Općina bi morala financirati 50% plaće i uz to provesti sve zakonske mjere zašite na radu, što je 

za općinu neisplativo. 

Vijećnik Vladimir Tadić, pita za pristupni put trafostanici na Klisu. U ĉijem  je vlasništvu. 

Općinski naĉelnik, obrazlaţe da je općina napravila sve što je u njenoj nadleţnosti kako bi se 

trafostanica što prije pustila u rad. HEP je otkupio zemljište koje je u vlasništvu Mate Brkića. Da 

bi dovezli TS na lokaciju morao se nasuti put. Mato Brkić traţio je od općine da otkupi zemljište 

za put što je odbijeno.   Rješavajući taj predmet došlo se do saznanja da je to zemljište od strane 

Općinskog vijeća Gornje Vrbe 2006. godine darovano Ivanu Brkiću, Matinom ocu. Uvidom u 

zemljišne knjige utvrĊeno je da je darovanje bilo neosnovano, bez valjanih dokumenata, jer je 

Rješenje o arondaciji na koje se u Odluci poziva bilo neprovedivo. Sve je proslijeĊeno nadleţnim 

institucijama na daljnje postupanje. 

Vijećnik Josip Marunica, pita u kojoj je sada fazi podnesena prijava. 

Općinski naĉelnik za sada nemamo nikakvih saznanja, niti odgovora. 

Vijećnik Ivo Krajinović, napominje da u Firovoj ulici na kĉbr. 21 postoji sagraĊen temelj koji je 

opasan za djecu. Moţe li se što poduzeti. 

Općinski naĉelnik, odgovara da će ubuduće takve stvari rješavati komunalni redar koji je zapoĉeo 

s radom. sve prituţbe u svezi s komunalnim redom mogu se dostaviti u općinsku upravu. 

Vijećnik Ţeljko Laĉić, traţi da mu se pismeno odgovori na pitanja je li zatraţena sanacija ceste u 

ulici 108. brigade od ŢUC-a, kada će biti oĉišćeno igralište iz škole u Donjoj Vrbi,  postoji li 



mogućnost organiziranja prijevoza uĉenika srednjih škola autobusom iz Donje Vrbe u Slav. Brod, 

te je li pokrenut kakav projekt prema fondovima EU od strane općine. 

Općinski naĉelnik, odgovara da će se o svim pitanjima pismeno oĉitovati. 

Vijećnik Petar Putnik, pita za rad komunalnog redara, zanima ga koliko će raditi i koliko će to 

koštati općinu. Što je s mrtvaĉnicama, kada se moţe oĉekivati završetak radova. Zanima ga i 

cesta prema Zadubravlju, do kada će biti u onakvom stanju jer sada je s Odobašićem riješeno. 

Zanima ga je li naĉelnik vidio tu cestu i je li tu prolazio. 

Općinski naĉelnik, odgovara da ranije nije bilo sredstava za završetak mrtvaĉnice u Donjoj Vrbi. 

Po ugovoru je preostalo radova za oko 70.000,00 kn do završetka. Razgovaralo se s izvoditeljem 

da se radovi nastave, kako bi se do jeseni okonĉali. Prvo se moraju pribaviti potrebni atesti za 

elektroinstalacije kako bi se prikljuĉila struja. Što se vode tiĉe ići će se na spremnik. Nakon toga 

se mora napraviti pristupna rampa, jer je sama mrtvaĉnica podignuta u odnosu na projekt.  

Vezano za cestu Donja Vrba Zadubravlje preostala je jedna ĉestica koja još nije riješena. 

Komunalni redar radi jednom tjedno, ĉetvrtkom, a općinu će to koštati oko 2.000,00 kn mjeseĉno, 

što je 20% bruto plaće. 

Zamjenik Naĉelnika, Danijel Odobašić, odgovara vijećniku Petru Putniku da ne stoji tvrdnja da 

naĉelnik nije obilazi cestu i da nije upoznat sa stanjem te ceste, jer je osobno sudjelovao u 

razgovorima s Finkom Glavaš oko otkupa ĉestice i bio je na terenu i kad je prijetilo izlijevanje 

kanala. 

Vijećnik Petar Putnik, odgovara da Naĉelniku nije potreban odvjetnik, a i sam ga je vidio da 

prolazi cestom. 

Vijećnik Josip Marunica, problem ceste D. Vrba – Zadubravlje  postoji već 15 godina. 

Vijećnik Dragan Vuleta, već je ranije pitao za postavljanje oglasne ploĉe na Klisu, obzirom je to 

naselje ipak odvojeno. 

Vijećnik Šimun Martinović, pita za rješavanje problema izlijevanja kanala u Ulici braće Radić jer 

je ove godine već dva puta bilo izlijevanje, te dokle su stigli pregovori oko sanacije ceste. 

Općinski naĉelnik odgovara da će se pokušati riješiti na neki naĉin oglašavanje na Klisu, a za 

ĉišćenje kanala u Ulici braće Radić potpisan je ugovor sa Rašićem , ali zbog vremenskih uvjeta 

taj posao još nije odraĊen, utvrĊene su kritiĉne toĉke i problem će se riješiti ĉim vrijeme dozvoli. 

Što se sanacije ceste tiĉe svi nadleţni su upoznati s tim problemom, obzirom će to biti jedan od 

alternativnih pravaca kad se zatvori pruţni prijelaz u Osjeĉkoj. 

Vijećnik Ivo Krajinović, pita što je s trgovinom u Donjoj Vrbi zbog koje se vodi spor. 

Zamjenik naĉelnika, odgovara da je PAN tuţio općinu, općina je podnijela protutuţbu, do sada je 

bilo jedno roĉište, a drugo još nije zakazano. Predmet je dan odvjetniku Stupareviću. Prostor se 

moţe dati u zakup, ali je zapušten i u lošem stanju i neisplativo je ulagati u njega dok se ne riješi 

spor. 

Vijećnik Zdravko Jurić, pita u kojoj je fazi postupak izgradnje staze na Klisu, te što je s 

prostorom stare pošte i djeĉjim igralištima. 

Općinski naĉelnik, odgovara da je za stazu završena projektna dokumentacija, ĉeka se rješenje za 

gradnju. Prostor stare pošte mora se prije davanja u zakup urediti, a djeĉja igrališta se postepeno 

ureĊuju. Na Rupaĉi je ureĊeno dobrovoljnim radom, zatraţena je ponuda za rasvjetu za ureĊenje 

igrališta iza škole u Gornjoj Vrbi. Postoji mogućnost da nam grad donira rasvjetna tijela, pa bi 

bilo povoljnije.  

Vijećnik Damir Emanović, pita postoji li mogućnost da se nabave nove mreţe sa golove na 

igralištima. 

Vijećnik Josip Hrskanović, pita moţe li se za zemljište kod Jerkovića ponovno raspisati natjeĉaj 

za prodaju. 

Općinski naĉelnik, odgovara da će se mreţe nabaviti ukoliko postoji mogućnost u skladu s 

proraĉunom, a prije ponovnog raspisivanja natjeĉaja za prodaju mora se s Jerkovićem razgovarati 

jer je on jedini zainteresiran za kupnju tog zemljišta.  

    

 



  
Točka 1. Prijedlog  Odluke o usvajanju godišnjeg  obračuna Proračuna općine Gornja Vrba za 

2013.godinu; 

 

         Prijedlog Odluke o usvajanju godišnjeg  obraĉuna Proraĉuna općine Gornja Vrba za 

2013.godinu, dostavljen je u materijalima za današnju sjednicu. 

          U ime predlagatelja Općinski naĉelnik Ivan Vuleta, a zatim i Lidija Resanović daju 

obrazloţenje za dostavljeni  materijal istiĉući da se navedenom Odlukom potvrĊuju ostvareni 

prihodi, te izvršeni  rashodi za proteklu, 2013.godinu. 

Vijećnik J.Marunica postavlja pitanje vezano za isplatu naknade za Musa Vinka. 

Općinski naĉelnik odgovara da je po nagodbi sve isplaćeno, ali da postoji obveza općine da 

nadoknadi štetu Mirovinskom osiguranju zbog invalidske mirovine koju je Musa ostvario. Po 

Rješenju je utvrĊeno da je 70% invaliditeta nastalo uslijed ozljede na radu. Općina je zatraţila  

revizija Rješenja koju je izdao HZMO, obzirom nije s postupkom utvrĊivanja invaliditeta bila 

upoznata. 

Vijećnik Z. Jurić traţi pojašnjenje o tome tko je zastupao Općinu Gornja Vrba u tom sportu, kao i 

izlistanje isplaćenih troškova. 

Općinski naĉelnik, odgovara da je općinu zastupala Ruţica Domazet, a o ukupnim njenim 

troškovima bit će upoznat na narednoj sjednici. 

Vijećnik J.Marunica  pita dokle je stigao postupak legalizacije objekata u vlasništvu Općine 

Gornja Vrba. 

Zamjenik naĉelnika D. Odobašić odgovara da  je za svlaĉionicu u Gornjoj Vrbi izdano Rješenje a 

postupak za svlaĉionicu u Donjoj Vrbi je još u tijeku.  

 

Nakon provedene rasprave, predsjednik općinskog vijeća daje na usvajanje Godišnji obraĉun 

Proraĉuna za 2013. godinu, te po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće 

JEDNOGLASNO ( 12 ZA )  donijelo;   

- Odluku o usvajanju godišnjeg  obraĉuna Proraĉuna općine Gornja Vrba za 2013.godinu 

 

 

Točka 2. Prijedlog  Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja na dan 31.12.2013.godine 

 

         Prijedlog  Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja na dan 31.12.2013.godine   dostavljen u 

pisanom obliku, uz poziv za današnju sjednicu. 

         Općinski naĉelnik, kao predlagatelj, obrazlaţe predloţeni tekst Odluke  kojom se utvrĊuje 

višak prihoda poslovanja, kao i višak primitaka od financijske imovine koji se prenose u 2014. 

godinu i koristit će se u skladu s Odlukom. Što se tiĉe viška prihoda poslovanja isti se odnosi na 

sredstva koja su blokirana u Credo banci i za sada su samo evidentirana u financijskom 

knjigovodstvu. 

Nakon uvodnog obrazloţenja, bez daljnje rasprave, predsjednik općinskog vijeća daje na 

usvajanje predloţen odluku, te po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće 

JEDNOGLASNO ( 12 ZA )  donijelo;   

-  Odluku o raspodjeli rezultata poslovanja na dan 31.12.2013.godine    

 

Točka 3. Prijedlog  Programa utroška sredstava ostvarenih od prodaje i zakupa poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu RH za 2014.godinu 

 

Proĉelnica JUO, Marica Pavlović, daje uvodno obrazloţenje predloţene odluke koja je dostavljena 

vijećnicima uz poziv u pisanom obliku. Odlukom se u skladu sa Zakonom rasporeĊuju sredstva koja su 

ostvarena od zakupa i prodaje drţavnog poljoprivrednog zemljišta.  

Vijećnik Zdravko Jurić, pita kako općina moţe utjecati na daljnje raspolaganje poljoprivrednim 

zemljištem. 



Zamjenik Naĉelnika, Danijel Odobašić, odgovara da je sve daljnje  postupke u svezi s raspolaganjem 

drţavnog poljoprivrednog zemljišta preuzela Agencija za poljoprivredno zemljište  koja će raspisivati 

natjeĉaje i vršiti odabir. Od strane općine imenovana su dva ĉlana povjerenstva koja će sudjelovati kod 

razmatranja ponuda. 

  

Točka 4. Razmatranje zamolbe župnika Župe Ruščica  

 

Općinski naĉelnik, obrazlaţe vijećnicima dostavljenu zamolbu Ţupnika, kojom se traţi pomoć za 

završetak ureĊenja okoliša crkve u Gornjoj Vrbi ĉija će posveta biti zadnje nedjelje u rujnu. 

Proraĉunom je osigurano 50.000,00 kn što je i isplaćeno, a sukladno Odluci o izvršenju 

Proraĉuna  Općinski naĉelnik moţe izvršiti preraspodjelo sredstva do 5% iznosa sa stavke koja se 

umanjuje, te se na taj moţe osigurati još 10.000,00 kn. Za veći iznos mora se raditi rebalans koji 

donosi općinsko vijeće. 

Vijećnik Šimun Martinović, općina treba pomoći u skladu sa svojim mogućnostima, obzirom je 

to jedan kapitalni objekt koji se gradi na podruĉju naselja. 

Vijećnik Kazimir Vuleta, takoĊer podrţava pomoć općine u izgradnji crkve, jer se zaista 

dolaskom ţupnika Farkaša puno toga obnovilo i napravilo. 

Općinski naĉelnik, odgovara da se za sada ne moţe izlaziti izvan zakonskih okvira.  

Vijećnik Ţeljko Laĉić, pita znaĉi li to da za Ţupu Trnjani ove godine nije ništa predviĊeno, 

obzirom je već sve isplaćeno ţupi Rušĉica. 

Općinski naĉelnik, odgovara da pomaţe tamo gdje se nešto radi, ukoliko se podnese opravdana 

zamolba  podrţat će se radovi i u ţupi Trnjani, koji za ovu godinu nisu planirani, ali prije svega 

sredstva moraju biti predviĊena Proraĉunom. 

 

      

Zakljuĉeno u 19,30 sati. 

 

  ZAPISNIĈAR:                                                                          PREDSJEDNIK 

 Lidija Resanović                                                                  OPĆINSKOG VIJEĆA: 

                                                                                                     Zdravko Jurić 

 

 


